
موافقت اولیه وزیر با احداث یک
واحد صنعتی مادر در اردبیل

نیکزاد منتخب اول مردم قهرمان اردبیل، نیر، نمین و سرعین از
موافقت اولیه وزیر صمت برای احداث یک واحد صنعتی مادر در اردبیل

خبر داد.
وی افزود: از وزیر صمت موافقت برای احداث یک واحد صنعتی مادر در
استان درخواست شده و با نظر مساعد نماینده محترم ولی فقیه در
استان و استاندار اردبیل قرار است اداره کل صنعت و معدن نسبت به
تهیه طرح اقدام نماید تا با ارائه آن به وزارتخانه توسط

نمایندگان مردم، موافقت نهایی اخذ گردد.
وی گفت: در راستای اجرای فرمایشات مقام معظم رهبری مبنی بر کمک
مؤمنانه با مساعدت خیرین و با محوریت دارالقرآن استان، در ماه
مبارک رمضان بالغ بر 30 الی 40 هزار پرس غذای گرم در بین

نیازمندان منطقه توزیع خواهد شد.
وی که از اولین هفته بعد از انتخابات مسائل و مشکلات منطقه را
پیگیری کرده است با ارائه گزارشی از اقدامات انجام یافته گفت: در
بحث عمران شهری اعتقاد دارم که دولت تا جایی که بتواند باید

شهرداری ها را در رسیدن به هدف یاری و مساعدت نماید.
وی گفت: به منظور مساعدت برای تسریع در عملیات و آماده سازی پل
قدس در جلسه ای با مدیر عامل بانک شهر و با حضور استاندار و
شهردار اردبیل موافقت واگذاری تسهیلات 350 میلیارد ریالی اخذ

گردید.
وی گفت: در ارتباط با تخصیص اعتبارات مصوب در سفر رئیس جمهور
برای پل قدس از طریق سازمان برنامه و بودجه پیگیری های لازم انجام
پذیرفته و نوبخت معاون رئیس جمهور به بنده قول داده است که در

اسرع وقت نسبت به پرداخت آن اقدام نماید.
وی افزود: رئیس سازمان برنامه و بودجه استان نیز باید این اعتبار
را پیگیری کند تا با کمک همدیگر بتوانیم گره این پروژه را که
آماده سازی و تکمیل آن یکی از خواست های به حق مردم است، باز

بکنیم.
وی در ارتباط با هماهنگی های به عمل آمده برای اجرای پروژه های
شهری گفت: وزارت دفاع و پشتیبانی و قرارگاه خاتم الانبیا برای
حضور در استان و مشارکت در اجرای پروژه های زیربنایی و شهری را
اعلام کرده اند. آنها مایل هستند که در قبال اجرای پروژه ها به
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جای پول نقد، زمین یا آپارتمان در اختیارشان قرار بگیرد.
نیکزاد در مورد پیگیری مشکلات روستاها گفت: برای احداث 10 مدرسه
در 10 روستای منطقه موافقت های لازم اخذ شده و رفع مشکل آنتن دهی
41 روستا نیز تا آخر خرداد ماه از سوی وزارت ارتباطات و همراه
اول تعهد شده که امیدواریم این پیگیری ها در اسرع وقت و برای

تأمین رفاه مردم محقق گردد.
منتخب اول مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین بر لزوم رفع مشکلات
مردم با منابع طبیعی تأکید کرد و گفت: با رئیس محترم سازمان جنگل
ها و مراتع مذاکرات لازم انجام پذیرفته و در جهت رفع مشکلات مردم

قول های مساعد داده شده است.
علی نیکزاد در ادامه گفت: موضوع ورودی شهر نمین و اختصاص اعتبار
مورد نیاز برای فاضلاب شهر مورد توجه قرار گرفته و در ارتباط با

فاضلاب شهر عنبران نیز پیگیری های لازم انجام خواهد شد.
وی گفت: حریم و مباحث شهرداری نیر با وزارت کشور و وزارت نیرو
مطرح و در حال پیگیری است و برای رفع مشکل پل سرعین نیز وزارت
دفاع و پشتیبانی آمادگی برای اجرای آن در قبال اخذ زمین را اعلام

کرده است.
نیکزاد لزوم بهبود وضعیت پروازهای فرودگاه اردبیل را مورد تأکید
قرار داد و افزود: با شرکت آتا توافق شده است که یک فروند
هواپیمای شرکت برای برقراری پرواز های اول وقت از اردبیل، در
فرودگاه این شهر ماندگار شود و برای تحقق این امر مسئولین
فرودگاه موظف شده اند برای تعیین و آماده سازی محل ماندگاری

هواپیما اقدام نمایند.
وی گفت: در این حالت شهروندان می توانند با پرواز اول صبح به
مرکز کشور عزیمت و آخر وقت نیز با پرواز به اردبیل مراجعت نمایند
و این در حالی است که شرکت ماهان نیز برای تحقق چنین شرایطی قول

مساعد داده است.
وی راه اندازی صندوق کارآفرینی امید و حضور جدی آن در محلات سیزده
گـانه را یکـی دیگـر از اقـدامات انجـام یـافته در ایـام بعـد از

انتخابات مجلس ذکر کرد.
اولویت راه آهن

نیکزاد موضوع راه آهن را یکی از دغده های منتخبین مردم اعلام کرد
و گفت: در سطح وزارتخانه حرکتی برای خارج کردن این پروژه از ردیف
طرح های اولویت دار سال 99 انجام پذیرفته بود که با اقدامات به
موقع بنده و مهندس بدری و مهندس بهنامجو و ملاقات با معاون وزیر
راه موضوع منتفی شد و در حال حاضر راه آهن اردبیل در لیست طرح

های اولویت دار قرار گرفته است.



وی به چهار خطه شدن راه، سرچم اشاره کرد و گفت: به طور قطع چهار
خطه شدن این مسیر به طول 90 کیلومتر در دستور کار قرار گرفته
است. وزارت دفاع نیز برای اجرای 30 الی 40 کیلومتر از سرچم به
اردبیل با تنفس یک ساله مالی موافقت کرده و بنابراین امید می رود
با پیگیری های مدیر کل راه و شهرسازی استان چهار خطه شدن این

مسیر از دو سمت اردبیل و سرچم انجام شود.
وی افزود: بدون شک نمایندگان مردم استان با تشکیل مجمع نمایندگان
و انتخاب دبیر مجمع با وحدت و یک دلی در کنار یکدیگر برای پیگیری
نیازهای اساسی منطقه از جمله سدخداآفرین، کشت و صتعت مغان،
پتروشیمی، کارگاه های تعطیل شده، کمپ تیم های تیم ملی، ورزشگاه

علی دائی و … اقدامات مؤثر و تأثیرگذار به عمل خواهند آورد.
وی گفت: اردبیل با پیشینه درخشان شایسته بهترین هاست. دچار شدن
مدیران به بیماری روزمرگی جفای بزرگی در حق مردم منطقه محسوب می
شود. مطمئن منتخبین مردم در کنار هم برای خدمت تلاش خواهند کرد و
امید است که در این مسیر، مدیران و مسئولین استان نیز آنها را

همراهی نمایند.
وی در پایان ضمن تشکر از مردم فهیم و ولائی اردبیل، نیر، نمین و
سرعین گفت: به همه نامه های تحویلی در ایام انتخابات در حد امکان
جواب های لازم داده شده است و باید از عزیزانی که در ستاد نسبت به
جدا سازی و طبقه بندی این نامه ها قبول زحمت نمودند تقدیر و تشکر

نمایم.


